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Slávnostné ukončenie prvej etapy modernizácie verejného osvetlenia 
SMART LED Mesto roka 2016 je certifikát, ktorý získalo mesto Bánovce nad Bebravou od spoločnosti Philips 

Slovakia s.r.o. za najrozsiahlejší projekt rekonštrukcie verejného osvetlenia s použitím SMART LED technológie za 
rok 2016 v rámci Strednej a Východnej Európy. Uvedený certifikát ako ocenenie odvahy ísť do náročného projektu 
odovzdal 21. júna do rúk primátora Mariána Chovanca zástupca spoločnosti Philips Bedřich Quadrát počas sláv-
nostnej recepcie venovanej ukončeniu prvej etapy projektu modernizácie verejného osvetlenia, ktorý bol najväčšou 
investíciou mesta v posledných rokoch. 

Slávnosti v hoteli 
Arkádia sa zúčastnili zástup-
covia projektovej spoločnosti 
Ecologic, Všeobecnej 
úverovej banky, prostredníc-
tvom ktorej bol financovaný 
úver z programu MunSEFF 
(program je iniciatívou 
EBRD a Európskej komisie 
na podporu projektov 
energetickej efektívnosti 
v municipálnom sektore 
na Slovensku), auditor pre 
mechanizmus programu 
MunSEFF, zástupcovia rea-
lizačnej spoločnosti Engie, 
a.s. (pôvodne Cofely a.s.), 
vrátane poslancov mestského 
parlamentu, pracovníkov 
mestského úradu a ďalších 
pozvaných hostí.  „Reali-
záciou prvej etapy projektu 
Komplexnej rekonštrukcie 
verejného osvetlenia sa 
naše mesto zaradilo medzi 
moderné rozvíjajúce sa 
mestá. Vďaka dosiahnutej 
energetickej úspore a s ňou 
spojenej krátkej finančnej 
návratnosti je priestor na 
pokračovanie v úspešnom 
diele tak, aby osvetlenie 
znamenalo aj zvýšenie 
bezpečnosti našich občanov. 
Osobne si cením spojenie 

možností f inancovania. 
Mestu sme tak zabezpečili 
najefektívnejšie využitie 
zdrojov a zároveň vrátenie 
finančných prostriedkov pre 
potreby mesta,“ povedal 
okrem iného  primátor, ktorý 
slávnostné stretnutie mode-
roval spoločne s konateľom 
projektovej spoločnosti 
Ecologic Dušanom Kozicom.  

Dielo má celkovú hod-
notu 1 633 997 eur, z toho 
nenávratný finančný prí-

spevok Ministerstva hospo-
dárstva SR predstavuje sumu 
471 360 eur, získaný grant 
z EBRD sumu 204 810 eur. 
Podľa projektantov a reali-
zátorov je najdôležitejšia 
úspora energie až do výšky 
65 % oproti plánovanej 40 % 
úspore. Návratnosť investície 
je päť rokov a 9 mesiacov. 
Zdôraznili aj úspory, a to vo 
financiách približne 180 tisíc 
eur ročne, v energii 636 tisíc 
KWh ročne a v ekológii 127 

tisíc kg CO2 ročne. Záruka 
na osvetľovaciu technológiu 
je desať rokov. 

Zástupcovia spoloč-
ností zainteresovaných na 
projektovaní, financovaní a 
realizácii projektu vo svojich 
príhovoroch predovšetkým 
ocenili odvahu vedenia 
mesta, vrátane poslancov 
MsZ, ísť do tak náročného 
projektu, vyzdvihli rýchlosť 
realizácie a výbornú spo-
luprácu s kompetentnými 
pracovníkmi MsÚ, najmä 
Ing. Vladimírom Vrankom. 
Pogratulovali nášmu mestu 
s titulom  SMART LED 
Mesto roka 2016 Strednej 
a Východnej Európy 
k úspechu a zaželali veľa 
spokojnosti s dielom, ale aj 
šťastia uspieť v získaní ďal-
ších financií na dokončenie 
komplexnej rekonštrukcie 
verejného osvetlenia. Zástup-
covia spoločnosti Philips 
Slovakia k oceneniu odvahy 
pridali aj darček  - symbo-
lický šek na vybudovanie 
najmodernejšieho osvetlenia 
v niektorej zo školských 
telocviční v meste. 

Text a foto: Alena Borszéková

Primátor Marián Chovanec so zástupcami firmy Philips 
- Bedrich Quadrát, Public segment leader CEE, Philips 
Lighting (v strede) a Juraj Zaťko, account manager, Philips 
Slovakia - pri prebraní certifikátu SMART LED Mesto roka 
2016 Strednej a Východnej Európy a symbolického šeku na 
nové osvetlenie pre telocvičňu

Ocenenie odvahy pre mesto

Fotoreportáž
z festivalu

na 4. a 5. strane

V prvej časti realizácie moder-
nizácie verejného osvetlenia bolo 
vymenených 419 svietidiel, doplne-
ných (predovšetkým v prímestských 
častiach) o ďalších 167 svetelných 
bodov, vymenených a doplnených 

425 výložníkov, vymenených vyše 16 
kilometrov vzdušných vedení a vyme-
nených, resp. modernizovaných 32 
rozvádzačov verejného osvetlenia. 
V druhej časti prác sa vymenilo ďal-
ších 1 017 svietidiel, 36 výložníkov, 

natrelo sa 273 stožiarov, vybudovalo 
sa osvetlenie cintorínov v meste, 
vrátane inštalácie nového rozvádzača, 
a vybudovalo sa osvetlenie na 18 prie-
chodoch pre chodcov a vymenilo  na 
dvoch jestvujúcich priechodoch.
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Gabor oslávil dvadsať rokov od príchodu do nášho mesta
Firma Gabor prišla do Bánoviec pred dvadsiatimi rokmi a v súčasnosti je najväčším zamestnávateľom v regióne. 

Zamestnáva okolo 1600 zamestnancov, z toho asi 900 z okresu Bánovce nad Bebravou a zvyšných 700 najmä z okresov 
Partizánske a Prievidza. Dvadsiate výročie etablovania spoločnosti v našom meste bolo dôvodom na oslavu, preto 
vedenie fi rmy pripravilo pre zamestnancov zábavné popoludnie. Pozvanie prijalo aj vedenie mesta Bánovce nad 
Bebravou a primátor Marián Chovanec využil príležitosť a odovzdal konateľom fi rmy Jurajovi Vodičkovi a Ger-
hardovi Mörtlovi pamätnú medailu mesta a ďakovný list za rozvoj zamestnanosti v meste, ocenenie prevzali aj pre 
majiteľa spoločnosti pána Achima Gabora. Výročie bolo aj vhodným dôvodom dozvedieť sa o fi rme viac. Rozhovor 
Bánovským novinám poskytol konateľ spoločnosti Gabor Juraj Vodička.

Prečo sa majitelia 
f irmy rozhodli pred 

dvadsiatimi rokmi práve pre 
Bánovce? 

Predovšetkým sme 
hľadali na Slovensku mestá 
z dlhoročnou tradíciou 
obuvníckej výroby. A takým 
bolo aj Partizánske, čo je 
len kúsok od Bánoviec. 
V Partizánskom boli výrobné 
objekty pomerne schátrané 
a nemali pripravený projekt 
priemyselného parku, naopak 
Bánovce ponúkli pozemok 
pre výstavbu nového závodu. 
V tom čase bola neza-
mestnanosť v Bánovciach 
okolo 20 percent, dnes je 
okolo šesť. Gabor sem prišiel 
ako prvý zahraničný investor, 
čo bolo impulzom aj pre 
ďalšie zahraničné fi rmy, ktoré 
prišli po nás. 

Počet zamestnancov 
je v súčasnosti zasta-

bilizovaný, plánujete ešte 
rozširovať výrobu?

V súčasnosti máme 
takmer 1600 zamestnancov 
a ročne vyrobíme vyše 
tri milióny párov obuvi. 
S týmito počtami ideme aj do 
najbližších rokov, v prípade 
zvýšeného dopytu po našich 
výrobkoch sa tieto počty 
môžu aj zvýšiť.  

Počas pôsobenia 
v meste ste mysleli aj na 

verejné „blaho“...
Vybudovali sme úplne 

novú ulicu so železničným 
priecestím. V oblasti športu 
dlhodobo podporujeme 
najvyššiu súťaž bánov-
skej ženskej hádzanej i 
prievidzského basketbalu. 
V sociálnej oblasti dlhodobo 
podpor ujeme sociálne 
odkázaných, prispievame na 
rôzne kultúrne a mládežnícke 
podujatia v regióne. 

Vaša firma je medzi 
Bánovčanmi známa 

rôznymi benefi tmi pre svojich 
zamestnancov. Spomeňme 
aspoň tie najdôležitejšie...

Naším prvoradým 
cieľom je byť atraktívnym 
zamestnávateľom. Tým 
najak tuálnejším opat-
rením je zvýšenie platov 
zamestnancov vo výrobe od 
prvého júla o desať percent. 
Najdôležitejším benefitom 
je podniková doprava 
zamestnancov do práce. 
Prevádzkujeme osem auto-
busových liniek, ktorými 
zvážame pracovníkov aj zo 
vzdialenejších obcí a miest, 
napríklad z Partizánskeho, 
Prievidze, či Handlovej. Na 
dopravu zamestnancom pri-
spievame troma štvrtinami 
ceny. Zo sociálneho fondu 
hradíme permanentky na 
kúpaliská vo všetkých mes-
tách, odkiaľ máme zamest-
nancov. V poslednom čase 
sa nám osvedčili poznávacie 
zájazdy. Okrem tradičných 
predvianočných sú to 
tri – štyri zájazdy aj v lete. 

Napríklad teraz navštívime 
Zamagurie, predtým to 
boli Český Krumlov, 
Budapešť, Lednice-Valtice... 
Zamestnancom ponúkame 
vstupenky na rôzne kul-
túrne a športové podujatia. 
Organizujeme prázdninové 
pobyty pre deti našich 
zamestnancov, už teraz 
máme obsadené dva tábory 
po štyridsať detí. Príspevky 
zamestnancom poskytujeme 
aj na denné tábory, ktoré 
organizuje Centrum voľného 
času v Bánovciach. Rokovali 
sme aj s mestským úradom 
o prevádzke materských 
škôl počas prázdnin tak, 
aby to vyhovovalo našim 
zamestnancom. Obľúbená 
je naša vianočná tombola, v 
ktorej zamestnanci vyhrá-
vajú množstvo hodnotných 
cien. Darčeky dostávajú naši 
zamestnanci aj k životným 
a fi remným jubileám. 

Oceňujete aj dlhoroč-
ných zamestnancov?
Každý zamestnanec 

poberá vernostný prí-
spevok 17 eur za každý rok 
odpracovaný v našej fi rme. 
K tomu dostane za každých 
päť odpracovaných rokov 
prémiu ďalších 50 eur, za 
desať 100 eur, za pätnásť 150 
eur a v tomto roku sme mali 
prvých „dvadsaťročných“ 
s prémiou 200 eur.   

Okrem  dvojzmennej 
prevádzky ste zriadili 

aj jednozmennú...
Z r i a d e n i e  j e d -

nozmennej prevádzky je 
tiež benefitom, najmä pre 
pracujúce matky malých 
detí. V bánovskom závode 
pracuje až sedemdesiat per-
cent žien. Naši zamestnanci 
majú dovedna asi deväťsto 
detí a našou snahou je 
podporovať zladenie práce 
a rodiny. Uvažujeme o tzv. 
zdieľaných pracoviskách, 
to znamená, že by zamest-
nanec mohol prísť do práce 
v čase, ktorý mu vyhovuje 
z hľadiska starostlivosti o 
deti. Mohlo by sa jednať aj 
o skrátené úväzky na šesť 
alebo na štyri hodiny. Tento 
projekt však musíme naj-
skôr organizačne pripraviť 
a zistiť záujem.

Aká bola odozva na 
firemný deň spojený 

s oslavou výročia spustenia 
výroby v Bánovciach? 
Pozvanie prijalo aj vedenie 
mesta...

Z rúk primátora mesta 
Mariána Chovanca sme 
prijali ocenenie, ktoré nás 
veľmi potešilo a určite poteší 
aj pána Gabora. Osem-
násteho júna sme oslavovali 
20. výročie pôsobenia na 
Slovensku, 30. výročie 
založenia výrobného závodu 
v Portugalsku a 50. výročie 
firmy v Nemecku, takže 
sme dohromady oslavovali 
storočnicu... (r)

Naším prvoradým 
cieľom je byť atraktívnym 

zamestnávateľom

Na foto zľava Juraj Vodička, primátor Marián Chovanec 
a druhý konateľ fi rmy Gerhard Mörtl
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Mestský úrad Bánovce nad 
Bebravou - odbor sociálnych vecí, 

príjme do pracovného pomeru 
opatrovateľky počas čerpania 

letných dovoleniek.
Druh pracovného pomeru: Dohoda 
o vykonaní práce. Požadované 
vzdelanie: vyššie, úplné stredné, 
stredné odborné, nižšie stredné 
odborné vzdelanie získané v 
odbore vzdelávania so zameraním 
na opatrovanie alebo na posky-
tovanie zdravotnej starostlivosti, 
alebo akreditovaný kurz opat-
rovania najmenej v rozsahu 220 
hodín. Bližšie informácie získate 
na MsÚ, Námestie Ľ. Štúra 
1/1 č.d. 17, alebo na tel. čísle 
038/7629 119.

Povodňová komisia rokovala so správcom tokov

Poslanci odmietli pre mesto dva dôležité projekty 
V stredu  22. júna 2016 sa konalo štvrté tohtoročné zasadnutie mestského parlamentu. Program rokovania obsa-

hoval dvanásť bodov. V úvode zasadnutia prebehli procedurálne záležitosti: poslancovi za piaty volebný  obvod  Dub-
nička Mgr. Martinovi Slovákovi zo zákona zanikol poslanecký mandát, keďže uspel vo výberovom konaní na funkciu 
riaditeľa ZŠ Komenského.  Jeho nástupkyňou sa stala a poslanecký sľub zložila náhradníčka v poradí  volebných 
výsledkov Mgr. Dana  Švecová, ktorá kandidovala za Smer-SD. Poslanecký klub Smer-SD má tak teraz z celkového 
počtu 19 poslancov Mestského zastupiteľstva 14 poslancov. 

Dostavba zimného štadióna pokračuje
Zimná sezóna 2015/2016 v Bánovciach začala informáciou o rozhodnutí 

mesta z obavy o zdravie a bezpečnosť občanov nespustiť prevádzku zimného 
štadióna. Hokejová aj korčuliarska verejnosť neskrývala svoje sklamanie. Mestu 
však záleží na dobudovaní obľúbeného športoviska, preto sa týmto problémom 
zaoberalo na aprílovom zasadnutí aj mestské zastupiteľstvo a na pokračovanie v 
stavbe vyčlenilo z rozpočtu mesta sumu 250 tisíc eur. V súčasnosti sa už rozbehla 
nová etapa stavebných prác. Najviac fi nančných prostriedkov si vyžiada vybu-
dovanie vzduchotechniky s odvlhčovacou jednotkou, vybudovanie havarijného 
odvetrávania a tiež uzatvorenie skeletu štadióna domontovaním okien a dverí. 
Vedenie mesta je presvedčené, že sme na dobrej ceste k sprístupneniu zimného 
štadióna pre občanov mesta už v najbližšej zimnej sezóne.  O rozhodnutí bude 
verejnosť včas a dostupným spôsobom informovaná.  Tlačová správa mesta

Primátor mesta Marián Chovanec 
zvolal 14. júna 2016 povodňovú 
komisiu. Predmetom rokovania boli 
predovšetkým preventívne opatrenia 
na zabránenie vzniku povodní v našom 
meste.  Na zasadnutie boli pozvaní aj 
zástupcovia Slovenského vodohospo-
dárskeho podniku ako správcu vodných 
tokov v našom katastrálnom území. 
Najviac požiadaviek bolo vznesených 
práve na nich. Za zaplavovanie sú zod-
povedné predovšetkým nedostatočne 
vyčistené korytá riek. Správca však 
nedisponuje  dostatočným počtom 
zamestnancov, preto nedokáže čistenie 
jednotlivých tokov zabezpečiť v rov-
nakom čase.  Nielen vodné toky bývajú 

príčinou vytápania a s ním súvisiaceho 
poškodzovania majetku občanov a 
mesta. V mestskej časti Dolné Ozo-
rovce trápi občanov aj voda stekajúca 
z ornej pôdy po výdatných prívalových 
dažďoch, ktoré v poslednom čase 
postihujú naše územie a súvisia aj 
s výstavbou rýchlostnej komunikácie 
R2. Vďaka iniciatíve primátora mesta 
by tento problém mal byť v krátkom 
čase odstránený. Národná diaľničná 
spoločnosť ako investor uznala opráv-
nenú požiadavku a v krátkom čase by 
projektant diela mal predložiť návrh 
riešenia. Obavy občanov z vytápania 
by mali byť zažehnané. 

 Tlačová správa MsÚ

 Firma ADEST Rybany a.s. prijme do zamestnania murára a vodiča náklad-
ného auta + strojnícky preukaz vítaný. Tel. 0903 516 822.

INZERCIA

V riadnom  rokovaní  poslancov 
dominovali  informatívne  správy 
týkajúce  sa viacerých okruhov života 
mesta: vymáhanie pohľadávok od 
dlžníkov, správa o prevode  bytov 
a nebytových priestorov do vlastníctva 
užívateľov, správa o výstavbe mesta, 
správa o činnosti Mestskej rady 
a pod. Interesantnejšia  bola druhá 
časť rokovania, v ktorej poslanci 
rozhodovali o úprave  programového 
rozpočtu mesta, schválili niekoľko 
doplnkov k vybraným všeobecne 
záväzným nariadeniam a rozhodovali 
o podpore niekoľkých pripravovaných 
projektov. Poslanci väčšinového 
poslaneckého klubu Smer-SD najskôr 
jednomyseľne váhou svojich štrnástich 

hlasov odmietli schváliť dva pre mesto 
dôležité projekty. Projekt Poznaním 
k hodnotnému životu – mal byť 
zameraný na drogovú prevenciu, 
poradenstvo a osvetu v meste Bánovce 
nad Bebravou, ako súčasť boja proti 
drogovej kriminalite, a druhý projekt 
s názvom Spoločne proti krimina-
lite – mal byť zameraný na prevenciu 
obchodovania s ľuďmi, prevenciu 
extrémizmu a  inej protispoločenskej 
činnosti, vrátane prevencie zame-
ranej osobitne na seniorov. (K tejto 
problematike bude venované osobitne 
vyjadrenie vedenia mesta.) Poslanci 
po dlhšej diskusii  však schválili 
iný významný projekt pod názvom: 
Seniori partnerských samospráv 

cezhraničného regiónu ako zdroj 
efektívnej spolupráce.  V tomto  
projekte, zjednodušene povedané, ide 
o to, že pestrá záujmová činnosť klubov 
seniorov, vrátane členov organizácií 
Slovenského zväzu zdravotne postih-
nutých, môže v prípade úspechu pro-
jektu, byť rok a pol štedro fi nancovaná 
zo zdrojov EÚ. Hodnota projektu je 
160 000 eur, pričom mestskú pokladňu 
bude spolufi nancovanie projektu stáť 
iba 8 000 eur.

V interpeláciách sa poslanci 
venovali problematike čistoty mesta, 
riešeniu dopravnej situácie, opravám 
ciest a chodníkov. Ďalšie zasadnutie 
mestského zastupiteľstva bude 14. 
septembra 2016. Tlačová správa MsÚ

Mesto Bánovce n. B.
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Živá kultúra, ktorej nositeľom v našom meste je predovšetkým ZUŠ D.Karodša, iskrila aj po celú sobotu, ale už v priestoroch 
ZUŠ. Na bánovskom námestí to v piatok podvečer naozaj žilo! Umenie sa tu striedalo s pohybom, tancom a športom, najmä 
netradičnými športmi. Toto všetko, ale aj o festivalovom dianí v Mládežníckom centre ŠHOK, vám prinesieme vo fotoreportáži 
v budúcom vydaní novín.  Text a foto: Alena Borszéková

Dvojdňový festival zdravia, pohybu a živej kultúry 
otvárali riaditeľka Centra voľného času Miriam 
Kiripolská a prednostka MsÚ Alexandra Gieciová. 
Deti materských a základných škôl, ktoré prišli na 
slnkom rozhorúčené námestie, predstavili kus svojej 
šikovnosti v tanečných choreografi ách. Súčasťou 
dopoludňajšieho programu bola Primátorská kvapka 
krvi v CVČ, kde darovalo krv 20 darcov, z toho piati 
prvodarcovia. Vzhľadom na počasie sa aktivity 
v srdci nášho mesta naplánovali až na sedemnástu 
hodinu. Bánovčania si mohli pozrieť výstavy – jedna 
bola venovaná výstavbe sochy Ľudovíta Štúra, druhá 
60. výročiu CVČ a tretia bola prezentáciou výtvar-
ných zručností detí zo ZUŠ pri stvárnení portrétu 
Ľudovíta Štúra. 

Klavírne skladby, ale aj iné umenie 
– tanečné i to športové - si náv-
števníci festivalu mohli vychutnať 
z viacerých kútov námestia. 

V obývačke pod platanom pred-
stavil Silvester Lavrík svoju novú 
knihu venovanú Banovciam v 30. 
až 40. rokoch pod názvom Nedeľné 
šachy s Tisom (viac o knihe v nie-
ktorom z budúcich vydaní novín). 
V besede, ktorú viedol Peter Bulík, 
odzneli aj protichodné názory na 
Jozefa Tisa. Foto: CVČ
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Ocenenie a vzdanie úcty dobrovoľným darcom krvi 

Piatkový večer na námestí 
bol zavŕšený piesňou Óda 
na radosť v podaní sedem-
desiatčlenného orchestra 
ZUŠ D. Kardoša a klavírnym 
koncertom hosťa Ladislava 
Fanzowitza. Primátor mesta 
Marián Chovanec, ktorý bol 
cez deň na rokovaní ZMOS, 
si večer považoval za česť 
otvoriť Kultúrne leto...

Hudba, spev a slovo 
básnika v podaní talen-
tovanej mládeže otvárali 
21. júna v koncertnej sále 
ZUŠ Dezidera Kardoša 
slávnostné stretnutie mno-
honásobných darcov krvi. 
Územný spolok Slovenského 
Červeného kríža so sídlom 
v Topoľčanoch, pod ktorý 
patrí aj Bánovský okres, 
v spolupráci s mestským 
spolkom pozvali desiatky 
dobrovoľných darcov krvi, 
aby si prevzali ocenenia - pla-
kety profesora MUDr. Jana 
Janského. Udialo sa tak aj za 
prítomnosti hostí z vedenia 
mesta, s ktorým má SČK 
výbornú dlhoročnú spolu-
prácu. „Krv je najcennejším 
liekom...“ zdôraznila Angela 
Hoffmannová, predsedníčka 
ÚS SČK v Topoľčanoch vo 

svojom slávnostnom prího-
vore, ktorým poďakovala 
šľachetným darcom krvi a 
ukončila ho želaním, aby 
„našli svoje šťastie, nakoľko 
sa starajú o šťastie iných“. 
Z jej rúk si prítomní darcovia 
prevzali plakety MUDr. Jan-

ského a ku blahoželaniu sa 
slovom, kvetom a darčekom 
pridali aj hostia – primátor 
Marián Chovanec, jeho 
zástupca Peter Bulík a pred-
nostka MsÚ Alexandra 
Gieciová. Poďakovanie 
a úctu si darcovia vyslúžili aj 
od viceprezidenta Mládeže 
SČK Andreja Barborku 
a predsedníčky bánovského 
SČK pani Čaplovej, ktorá 
slávnosť moderovala. 

Bronzové plakety 
MUDr. Janského získalo 44 
darcov - Martin Adamička, 
Dušan Bačko, Michal 
Bilčík, Lukáš Bitarovský, 
Beáta Černeková, Dalibor 
Dobeš, Jozef Dzurik, 
Katarína Dúbravková, 
Mir iam Ďurechová , 
Michaela Ďurnová, Patrik 
Galko, Andrea Hletková, 
Radoslav Hajšo, Alexandra 
Hanková, Beáta Hanková, 
Mariana Horňačeková, 
Andrej Husár, Simona 
Chabadová, Juraj Jánošík, 
Jozef Januška, Peter 
Januška, Peter Janek, 
Miloš Jonek, Tomáš Košút, 
Zdenka K lemanová , 
Jarmila Kluková, Maroš 
Malina, Gabriel Mrocek, 
Tomáš Pecháč, Andrej 
Petreje, Daniela Pisklá-
ková, Tomáš Pinkava, 
Anna Rychtárechová, 
Ivana Rosová, Zuzana 
Sečanská, Rudolf Sokolík, 
Mária Števicová, Stanislav 
Štefankovič, Jozef Števula, 

Daniela Tureková, Ondrej 
Vaňo, Milan Vedej, Ľubica 
Zajacová a Radomír 
Zradula.

Strieborné plakety si 
prevzalo 24 darcov -  Tomáš 
Bačko, Miriam Bitarovská, 
Igor Ďuračka, Ján Ďurák, 
Peter Ďurech, Branislav 
Filo, Jana Gregušová, 
Milan Horňáček, Ľuboš 
Hanko,  Ivana Chrenková, 
Vladimír Chochula, Ján 
Janek, Dana Jakalová, 
Tomáš Kušnier, Blanka 
K rajčí ková ,  Roman 
Markusík, Pavol Náhlik, 
Katarína Ondrušíková, 
Nadežda Ondrušková, 
Jozef Oravec, Martin 
Pilarčík, Jaroslav Pažický, 
Andrej Vlček a Peter Vereš

Zlatými plaketami za 
viac ako 40 odberov boli 
ocenení 16 darcovia -  Jitka 
Bacová, Jozef Čižmár, 

Jozef Danko, Miroslav Filo, 
Roman Hletko, Marián 
Horka, Jana Chorvátová, 
Marián Janáč, Fil ip 
Kašička, Michal Kmot-
orka, Gabriela Králiková, 
Jarolím Markech, Róbert 
Neumann, Miloš Oravec, 
Martin Rychtárech a 
Darina Švikruhová.

Za viac ako 80 odberov 
boli udelené dve dia-
mantové plakety MUDr. 
Janského a to Bánovčanom 
Štefanovi Kublovi a Štefa-
novi Malecovi. 

Všetkým oceneným 
bezpríspevkovým darcom 
gratulujeme k oceneniu 
a vyslovujeme v mene nás 
všetkých, za záchranu 
ľudských životov veľké 
ĎAKUJEME!

Text a foto: Alena Borszéková

Zlatá Gabriela Králiková

Štefan Malec (vľavo) a Štefan Kubla s predsedníčkou ÚS 
SČK Angelou Hoffmannovou. Viac o diamantových dar-
coch v budúcom vydaní novín
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Spoločenská kronika

Narod i l i  sa
Maximilián 
Jakub

Diana Žatková

Richard Čukan

Šimon Raška

Vivien Madziová

Andrej Pihík
Tomáš Dlábik
Nela Tonková
Vanessa Rusová
Tomá Janák
Sabina Sidorová

Opust i l i  nás

Augustín Mikuš *1926
Ján Baško *1947
Anna Branická, 

rod. Ondisová *1940

Uzavre l i  manže l s tvo
Vladimír Jandák 

a Mgr. Petra Podlucká
Jaroslav Majtényi 

a Ing. Barbora Mišáková
Michal Škreňo 

a Ing. Katarína Fejová
Andriy Muzychuk 

a Zuzana Petrejová

REŠTART MLÁDEŽe s netradičnými športami
Rovnako ako minulý rok, tak i tento rok sa v Bánovciach nad Bebravou 

uskutočnil festival REŠTART MLÁDEŽ. Športovo – kultúrne podujatie 
organizované 18. júna v športovom areáli ZŠ Gorazdova a Mládežníckom 
centre ŠHOK bolo venované najmä, ale nie len, mladým aktívnym ľuďom 
a nieslo sa v duchu hesla “ŠPORTUJ (NE)TRADIČNE”. Takto organizátori 
nazvali aj celodenný workshop zaradený v rámci projektu Rady mládeže 
Trenčianskeho kraja „SK MLÁDEŽ V SK PRES“ pod záštitou Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu SR i predsedu Trenčianskeho samospráv-
neho kraja Jaroslava Bašku. 

Aurora na tanečných majstrovstvách sveta
Po úspešnej minuloročnej kvalifi kácii sa tanečníčkam z tanečného štúdia 

AURORA DANCE STUDIO znovu podarilo aj tento rok kvalifi kovať sa na 
tanečné majstrovstvá sveta WORLD DANCE MASTERS DANCESTAR 
2016 v Piešťanoch v marci tohto roku. Deväťčlenná výprava tanečníkov 
vycestovala koncom mája do chorvátskeho mesta Poreč reprezentovať naše 
mesto na jednej z najväčších tanečných súťaží sveta za účasti 55 krajín a 
neuveriteľných viac ako 50 tisíc tanečníkov. 

Auroráci sa tento rok zúčastnili súťaže so štyrmi kvalifi kovanými choreo-
grafi ami v tanečných kategóriách MTV Commercial, Open, B-boying a Urban 
dance styles v choreografi ách Kristíny Gromovej - trénerky hiphopu v Aurore a 
Jána Minárika. Päťdňová tanečná šnúra súťaženia priniesla tanečníkom 1. miesto 
v kategórii B-boying v choreografi i Jána Minárika. S ostatnými choreografi ami 
sa umiestnili na popredných miestach v silnej tanečnej konkurencii. Poreč bol 
pre tanečníkov počas piatich dní nielen miestom tanca, ale aj miestom „tanečnej 
dovolenky“. Počasie prialo viac ako mohlo, preto všetky voľné chvíle venovali 
atrakciám, ktoré Poreč ponúkal. Najvačšie dojmy v tanečníkoch zanechal veľko-
lepý otvárací ceremoniál priamo na pláži, množstvo workshopov s poprednými 
svetovými tanečníkmi a choreografmi a, samozrejme, samotná súťaž..     

 Ing. Jana Kozáčková, vedúca Aurora Dance Studio 

V rámci hlavného programu boli 
k videniu skateboardové preteky pod 
názvom SUN SKATE SKILL OPEN 
2016 za účasti jazdcov z celého Slovenska 
i našich susedov z neďalekej Moravy. 
Zároveň sa uskutočnili turnaje v nohej-
bale, plážovom volejbale a stolnom fut-
bale, do ktorých sa mohol zapojiť každý 
účastník. V popoludňajších hodinách sa 
predstavila zo svojím tréningom zostava 
"CALISTHENICS VICTIMS", ktorá sa 
venuje street-workoutu, parkouru a fre-
estylu. Svoj funkčný kruhový tréning 
odcvičili záujemcovia pod vedením 
trénerov z organizácie "RADOSŤ Z 
POHYBU". Všetci návštevníci si do 
sýtosti zašportovali, zabavili sa a domov 
si vzali krásne zážitky s úžasného pod-
ujatia. Po výkonoch nasledoval oddych 

v podobe občerstvenia. Viac ako stovka 
účastníkov podujatia si vo večerných 
hodinách pozrela krátky dokumentárny 
fi lm, ktorým organizátori zároveň otvo-
rili sezónu letných kín v ŠHOK-u. 

Myšlienkou celého podujatia 
bola potreba zdôrazniť, že existujú 
aj komunity, neformálne skupiny či 
nadšenci moderných „netradičných“ 
športov, ktorí si zaslúžia svoj priestor 
na sebarealizáciu, rešpekt a podporu 
zo strany samospráv. Verme teda, že 
sa prinajmenšom rovnako kvalitné 
podujatie i s peknou účasťou pod 
názvom "REŠTART MLÁDEŽ" podarí 
organizátorom z MC ŠHOK a RMTnK 
zorganizovať aj o rok.
 Bc. Fekete Anton,
 Mgr. Ondrej Kubala, OZ ŠHOK

Obývačka pod platanom a Filmové leto s knihou
Každý prázdninový piatok od 15.00 h je na Námestí Ľudovíta Štúra pod 

platanom pripravená letná čitáreň s tvorivými aktivitami, podvečer od 18.00 h 
stretnutia so zaujímavými hosťami a o 20.00 h premietanie fi lmu.

V podvečer 8. júla sa stretneme s rodákom z Bánoviec Martinom Králikom, 
ktorý v roku 2012 vydal publikáciu Bánovce na starých pohľadniciach. Nielen 
o tých dvesto pohľadniciach, zachytávajúcich pôvab bývalých starých budov 
i zákutí, ale aj o ďalších jeho aktivitách sa môžete s Martinom porozprávať 
v tieni starého platana na námestí. Po besede na vás čaká československý poe-
tický fi lm Postřižiny z roku 1980, natočený režisérom Jiřím Menzlom podľa 
knihy Bohumila Hrabala.  Môžete sa tešiť na také československé hviezdy, ako 
je Magda Vášáryová, Jiří Schmitzer, Jaromír Hanzlík, Rudolf Hrušínský....

Mládežnícky tábor
Združenie kresťanských spolo-

čenstiev mládeže organizuje 8. až 14. 
augusta mládežnícky tábor vo Veľkom 
Rovnom. Určený je pre mladých vo 
veku od 14 do 18 rokov. Prihlasovanie 
je možne do 30. júna. Viac informácií 
získate na www.revolutionbn.webnode.
sk alebo na čísle 0907 500 590.
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týždenník občanov
mesta Bánovce n. B.

Až sto osemčlenných družstiev súťažilo v dvoch obvod-
ných kolách pripravenosti Dobrovoľných hasičských zbor, 
aby sa do okresného fi nále dostalo 38 najlepších. Miestom 
fi nálového okresného zápolenia dobrovoľných hasičov a hasi-
čiek bol športový areál v Šišove, kde hasičský šport prekvitá 
už dlhé roky aj vďaka výchove mladej generácie. Veď tunajší 
„plameňáci“ vyhrali krajské kolo a smerujú do národného 
kola. Súčasťou úvodného ceremoniálu okresnej súťaže DHZ 
bola aj vysviacka drevenej sochy sv. Floriána a nového hasič-
ského automobilu Iveco Daily i protipovodňového vozíka, 
ktoré majú slúžiť na záchranu ľudských životov. Účastníkov 
okresného kola okrem iných hostí prišiel povzbudiť aj župan 
TSK Jaroslav Baška. 

V kategórii muži – klasika získala prvé miesto Malá 
Hradná, druhý bol Uhrovec a tretia Žitná Radiša. V kategórii 
muži – šport bola najúspešnejšia Libichava, druhé Rybany 
a tretie Dežerice. V kategórii muži nad 35 rokov zvíťazila 
Žitná Rdaiša, druhé miesto obsadili Čuklasovce a tretie 
Miezgovce. V kategórii dorastencov jednoznačne najúspeš-
nejšie boli Podlužany, po nich Uhrovec a Otrhánky. Medzi 
ženami v klasike bol prvý Dvorec a po ňom Malá Hradná 
a Uhrovec. V kategórii ženy - šport bolo poradie - Šišov, Zlat-
níky a Dežerice. V kategórii dorasteniek boli najúspešnejšie 
Rybianky, druhé skončili Bánovčanky a tretie Pečeňanky.   
 (ab)

Mladí futbalisti druhí 

V slovenskej Olympiáde učiteľov
naši v malom futbale tretí

Po vzore vrcholových 
športovcov majú svoju 
olympiádu aj učitelia, a tí slo-
venskí sa 10. a 11. júna stretli 
v Dunajskej Strede. Na juh 
našej republiky cestovalo aj 
niekoľko pedagógov z nášho 
okresu, ktorí v malom futbale 
hájili česť Trenčianskeho 
kraja a vybojovali tretie 
miesto, keď jediný víťazný 
zápas zaknihovali proti 
výberu Trnavského kraja. 
Škoda, že pracovné povin-
nosti nepustili na 14. ročník 
olympiády všetkých učiteľov, 
ktorí sa pred desiatimi rokmi 
podieľali v Spišskej Novej 
Vsi na titule majstrov Slo-
venska vo veľkom futbale. 
Ktovie, história sa mohla 
zopakovať a pedagógovia 
z nášho okresu si prvým 

miestom mohli spestriť 
záver školského roka. Za 
Trenčiansky kraj nastúpili: 
Ing. Marek Hruška (ZŠ Par-
tizánska), Mgr. Milan Kráľ 
(CVČ), Mgr. Ľubomír Bacho 
(ZŠ Komenského), Mgr. 
Marián Halavin (ZŠ Slatina 
n.B.), Mgr. Jozef Záboj 
(ZŠ Zlatníky), Mgr. Tibor 
Zita (SOŠ J. Ribaya), Mgr. 
Martin Kyselica (ZŠ Šišov). 
Výsledky: Trenčiansky 
kraj (TK) - Nitriansky 
kraj 1:7 (M. Kráľ 1), TK - 
Trnavský kraj 5:2 (M. Kráľ 
3, T. Zita 1, M. Halavin 1)
TK - Košický kraj 2:4 
(M. Kráľ 2). Celkovým 
víťazom  turnaja v malom fut-
bale sa po zásluhe stali školskí
pracovníci z Košického kraja. 
 aj, mk

Obec Hradište, Obecný úrad 278, 958 54  Hradište
V zmysle zákona č. 596/2003 § 4  Z. z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
a zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom 
záujme v znení neskorších predpisov vyhlasujeme

výberové konanie 
na vymenovanie riaditeľa MATERSKEJ ŠKOLY

Hradište č. 249, Hradište pri Partizánskom
Predpoklady na výkon pozície riaditeľa školy sú sta-
novené v § 6 zákona 317/2009 Z. z. o pedagogických 
a odborných zamestnancoch a o zmene a doplnení nie-
ktorých zákonov v znení zákona č. 390/2011 Z. z.
Prihlášku do výberového konania s požadovanými 
dokladmi je potrebné doručiť/zaslať v zalepenej obálke 
do 19. júla 2016 s označením ,,VÝBEROVÉ KONANIE 
MŠ –NEOTVÁRAŤ“. Prihlášky posielajte na adresu:  
Obecný úrad Hradište, Hradište 278, 958 54  Hradište. 
Bližšie informácie získate na webovej stránke obce www.
obec-hradiste.sk , na telefónnom čísle 038/7489 228 
alebo na e-mailovej adrese podatelna@obec-hradiste.sk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             
 

Osemsto hasičov v súťažiach DHZ
Na foto veliteľky družstiev dorasteniek po prevzatí pohárov...

Mladí bánovskí fut-
balisti do ôsmich rokov 
si 11. júna spestrili záver 
sezóny turnajom v Novom 
Meste nad Váhom. Zverenci 
trénera Bacha, ktorého pre 
pracovné povinnosti na 
turnaji zastupoval Václav 
Herián, obsadili celkové 2. 
miesto. Chuť prehry okúsili 
len v stretnutí proti Novému 
Mestu (oranžoví), no na ich 
štíte zostala Nová Dubnica, 
Melčice Lieskové, Topoľ-
čany a Nové Mesto (zelení). 
Extra dôvod na radosť mal 

Václav Herián, ktorý bol 
vyhlásený za najlepšieho 
hráča turnaja, k čomu mu 
gratulujeme.     

Výsledky: BN - Nová 
Dubnica 9:0 (V. Herián 
5, J. Kráľ 3, M. Motúz 1), 
BN - Melčice Lieskové 
9:1 (V. Herián 3, J. Kráľ 3, 
L. Ďuračka 2, Hudec 1), 
BN - NMn.V. (zelení) 8:2 
(V. Herián 3, J. Kráľ 2, D. 
Mikuš 2, M. Drienik 1), 
BN - Topoľčany 3:1 (J. Kráľ 
2, V. Herián 1), BN - NMn.V. 
(oranžoví) 0:5 aj, mk



27. jún 2016 Číslo 268

Inštitút jazykov a vzdelávania 

INDIVIDUÁLNE JAZYKOVÉ KURZY

Bánovce nad Bebravou
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